

2025 02 05 Oppfølgingsmøte, bygdeutvikling

Tid: Onsdag 2. februar 2025, kl 19.30 – 21.15

Sted: Bunåva, Vingelen

Til stede: Kristin Moseng (Sanitetsforeningen), Kjell Steinar Haugli (Bygdegrupper), Magnus Grann Vingelen (BU), Leif Vingelen (Bygdegrupper), Liv Bjørnstad (Bygdekvinnelaget), Grete Storhaug (Museet), Guro Svae (Fjellheim) , Arve Trøan (Utmarkslaget), Rune Westberg (Skytterlaget), Espen Heitmann (Bygdegrupper), Lina Julnes (VIL), Tore Hilmarsen (Bygdegrupper), Lars Erik Brevad Lien (Bondelaget), Mari Trøan (4H), Arild Løvik (Bygdegrupper - ref)

Formål med møtet:

Hensikten med møtet var å følge opp det åpne bygdeutviklingsmøtet i Fjellheim 5. februar, med over 100 deltakere. Her fikk representanter for de ulike lag og foreninger i Vingelen mandat til å lage en koordinerende gruppe, eller «Landsbyråd» som i samarbeid med lag og foreninger skal være en drivkraft for utvikling av bygda (skole, butikk, næring, trivsel...).

Forslag:

Danne ulike temagrupper som kan være en drivkraft for arbeid innen sine tema. Lederen i hver gruppe danner et felles arbeidsutvalg/ styre som en felles overbygning for temagruppene. Arbeidsutvalget har en koordinerende funksjon og har naturligvis ingen myndighet over foreningene. Arbeidsutvalget kan også representere Vingelen som bygd utad.

Ta stilling til om organisasjonen med temagrupper bør formaliseres med vedtekter og registrering i Enhetsregisteret på et senere tidspunkt.

Temagrupper:

1. Landbruk, Utmarksnæring og næringsutvikling

- Magnus GV
- **Lars Erik**
- Grim Jardar
- Linda Merkesdal
- Arve Trøan

- Henning Lund

2. Bua og Bunåva, besøkssenter, uteområde i sentrum

- Prøve å trekke med Coop
- Leif
- **Espen**
- Kjell Steinar
- Trond Peder

3. Skole, oppvekst

- Marius Navelsaker
- **Arild**
- Stian
- Noen, to, fra FAU

4. Boliger, tilflytting og bolyst.

- Innspill til arealplanprosess i kommunen
- God kontakt mot kommunen
- Rune Westberg
- **Mari Trøan**
- Inga Trøan Sundt
- Astrid Haug
- Leif Vingelen

Initiativ/ gnist, ikke egen temagruppe:

Frivillighet

Ressurspool. Arbeidslag som har en liste med arbeidsoppgaver og møtes fast, kanskje faste dager, Frivilligsentralen, Sentrum

- Alle møtes fast. Må være bygdeoppgaver og fellesskapet er viktigst. Gubbekaffe på tirsdager.
- Invitere til et åpent møte der to fra Tolga (Gudny HB +) kommer og forteller hvordan de gjør det der.
- Dempe kulturkrasjet for tilflyttere og dekke informasjonsbehovet. Mari og Guro har halvferdig opplegg
- **Guro og Grete.**

Oppgaver for temagruppene:

- **Utthevet navn** har ansvar for å ta initiativ til å kalle inn gruppa.
- Gruppene bør konstitueres og ha gjennomført temamøte innen 1. mai
- Invitere inn interesserte medlemmer. Fint å få med noen fra relevante foreninger.
- Ta tak i innspillene fra bygdemøtet på sine tema, + gul-lappene
- Hvordan kobler vi på kommunen?
- Man bør kjøre åpne prosesser, kalle inn til temamøter, bruke Plakattavla osv

Oppgaver for alle på dette møtet:

- Referere fra dette møtet i sine respektive foreninger
- Spørre i foreningen om
 - Innspill til det vi har tenkt
 - Noen har lyst til å være med i de ulike gruppene.
- Informer gjerne om at Klettsno vurderer å søke om fylkesleir 4H siste helga på juni 2026!
- Alle liker ev innlegg på Plakattavla